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A nagymúltú, nagylétszámú
szarvasi Kákafoki Horgászegyesü-
let a múlt héten, szombaton tartot-
ta évi rendes közgyûlését, a Vasi-
pari Étteremben. A megjelentek
elõtt az egyesület vezetése, a tag-
ság nevében is mindenek elõtt
Grünvald Béla bácsinak, volt el-
nöknek mondott köszönetet több
évtizedes társadalmi munkájáért,
a horgászsport érdekében  befek-
tetett energiáért. Az elnöki beszá-
molóban Koszti Pál, míg a titkári
beszámolóban Bagdán Lajos, egy-
aránt sikeresnek ítélte a horgászok
szempontjából, az elmúlt eszten-
dõt. Elhangzott, hogy a közel 700
fõs tagságot is bizakodással tölti el
az átlagos 25 kilogrammos fogás,
ennyi halat sikerült tavaly kiemel-
ni a horgászoknak a vizekbõl. Az
egyesületi versenyekrõl is szó
esett a beszámolóban, melyeken a
részvételre nem lehetett panasz,
annál inkább a halakra, �akik� a
versenyek idején �szabadságra
mentek�.

Közgyûlés, horgászbál
A közgyûlésen a horgászvize-

ket kezelõ Körös-szögi Kht. ügyve-
zetõje, Hetényi István is felszólalt,
elmondva, hogy célul tûzték ki a
Kákafoki Holltág régi horgász-
nimbuszának visszaszerzését,
majd a felmerült kérdésekre
adott választ. Ezek között kide-
rült � ami bizakodással töltött el
minden horgászt �, hogy a 2003-
as tervek között 200 mázsa hal
telepítése szerepel. A közgyûlés
napján este, a hagyományokhoz
hûen, horgászbált rendeztek,
ahol a Kákafoki Horgászegyesület
tagjai birkapörkölt jóízû elköltése
után visszagondolhattak az el-
múlt esztendõre, az emlékezetes
nagy fogásokra, a közösen fõzött
vízparti halászlék ízére. Éjfélkor,
a tombolasorsoláson izgulhattak
a bálozó horgászok a nyeremény-
tárgyakért, amik a horgászathoz
kapcsolódó tárgyak voltak. Haj-
nalra fordult már az idõ, amikor
véget ért a Valach Mihály által szer-
vezett vacsora.

Ismét eltelt egy esztendõ és elérkezett a sze-
mélyi jövedelemadó bevallások idõszaka.
Az elõzõ évekhez hasonlóan az idén is lehe-
tõség van arra, hogy az adózók saját jövede-
lemadójuk egy-egy százalékát felajánlják
valamely civil szervezet, illetve egyház ja-
vára. A következõ hetekben lapunkban
közzétesszük azon szervezetek felhívása-
it, melyek várják az adózók támogatását.

��
Kedves Szülõk! Tisztelt Polgárok!

Kérjük Önöket, hogy a 2002. évi személyi jövede-
lem adójuk 1 %-át a �Gyermekünkért, Jövõnkért�
alapítvány támogatására ajánlják fel.
Felajánlásukkal segítik azt a nemes célt, melyet az
alapítvány és a nevelõtestület maga elé tûzött.

Adószám: 18372843-1-04
Tájékoztatjuk Önöket, hogy a személyi jövedelem
adóból támogatni lehet az Evangélikus Egyházat:
Magyarországi Evangélikus Egyház

Technikai száma: 0035
Támogatásukat köszönjük!

Benka Gyula Evangélikus
Általános Iskola Nevelõtestülete

��
Tisztelt Felajánló!

A néptáncot tanuló fiataloknak a fellépéshez szüksé-
ges felszerelés beszerzéséhez, a népviselet vásárlásá-
hoz a Szarvasi Hagyományõrzõ Közalapítvány nyújt
segítséget. Ezért kérem, hogy a 2002. évi adójának
1%-ával járuljon hozzá a közalapítvány ilyen irányú
törekvéséhez.
A Szarvasi Hagyományõrzõ Közalapítvány adószá-
ma: 18376256-1-04
Tisztelettel:                                        Csasztvan András

a kuratórium elnöke

Felajánlhatjuk...
A Tehetség és Siker Alapítvány adószáma:

18371725-1-04
��

Tisztelt Szülõ! Tisztelt Támogató!
A Szarvasi Öregdiákok Baráti Köre és a Szarvasi Vaj-
da Péter Alapítvány nevében intézményünk köszö-
netet mond Önöknek a támogatásért, melyet a szemé-
lyi jövedelemadójuk 1%-ának felajánlásával nyújtot-
tak. A támogatás mértéke a 2002-es évben � a két
szervezet esetében � együttesen megközelítette az
egymillió forintot. Az elmúlt években Önök segítsé-
gükkel hozzájárultak ahhoz, hogy diákjaink jobb
körülmények között tanulhassanak és sportolhassa-
nak, eredményes diákjainkat jutalmazhassuk. A
múlt évben kiemelt feladatnak tekintettük, hogy az
iskola, valamint a baráti kör jubileumát méltó mó-
don ünnepeljük.
Tisztelettel kérjük Önöket, hogy fenti tevékenysé-
günket felajánlásukkal ez évben is támogassák! A fel-
ajánlást ezúttal is az adóbevallás kitöltésekor tehetik
meg. Az iskolánkat támogató szervezetek adószáma
a következõ:

Szarvasi Öregdiákok Baráti Köre 18377594-1-04
Szarvasi Vajda Péter Alapítvány 18376201-1-04

Diákjaink nevében elõre is köszönjük segítségüket!
Dr. Molnár Mihály a Szarvasi Vajda Péter Alapít-
vány kuratóriumának elnöke
Dr. Kepenyes János a Szarvasi Öregdiákok Bará-
ti Köre elnöke, a Vajda Péter Gimnázium Szakközép-
iskola és Kollégium igazgatója

��
A szarvasi Mentõállomás dolgozói által alapított
�04 Az Életért Alapítvány�, mely új mentési eszkö-
zök megvásárlását illetve az ellátás körülményeinek
javítását tûzte ki céljául, a következõ adószámra vár-
ja felajánlásaikat: 19059387-1-04.

Városunkra is nagy mennyisé-
gû hó hullott, ami kemény fel-
adat elé állított embert és gépet
egyaránt. Az emberek szorgal-
masan takarították portájuk

Az ember és a hó
A hosszú, szép õsz után kemény, nagy tél köszöntött ránk.
A tél a maga szépségével próbára is teszi az embereket.
Szép látni a fehér tájat, a zúzmarás fákat, látni a gyerme-
kek örömét. Szép volt nézni a fehérbe öltözött és feldíszí-
tett Fõ teret, a város épületeit, ahogy készült a karácsony-újév
ünnepére. De megvan ennek a látványnak a nehézsége is.

elõtt a nagy havat, de a legna-
gyobb feladatot mégiscsak a vá-
ros vezetõinek kellett megolda-
ni. Ezen belül a Mihály István ál-
tal vezetett KOMÉP Városgazdál-

kodási Kft. minden dolgozója
hõsiesen helytállt a nehéz mun-
kában, éjjel-nappal dolgoztak,
hogy biztosítsák a zavartalan
közlekedést, hogy mindenkihez
eljuthasson az élelem, az orvos,
a posta, hogy minél kevesebb
baleset legyen a csúszós uta-
kon. Ebben a munkában sok
segítséget  nyújtottak  még a
vállalatok, az agrárvállalkozá-
sok emberei és gépei abban,
hogy a tanyán lakó emberek ne
legyenek elzárva és tudjanak
élelmet beszerezni, esetleg or-
vost hívni.

Nagyszerû példát mutattak a
szarvasi emberek az adott hely-
zetben, amibõl látszik, hogy
szeretik városukat, hogy a város
szépítésében, boldogulásában
képesek dolgozni és azért áldo-
zatot is hozni.

Mindezen munkáért köszönet
és tisztelet illet mindenkit, az
egyszerû és közéleti embereket
egyaránt.

Duda Benedek
Város és Környezetvédõ

Egyesület tagja

Tisztelt Polgármester Úr!
Tudomásunkra jutott a kábelte-

levízió, valamint a helyi lapok út-
ján, hogy a városi önkormányzat
a 2003. január 23-án, csütörtö-
kön tartandó testületi ülésének té-
mái között a Vasút úti Óvoda (to-
vábbiakban: Szirén Óvoda) ügyét
is tárgyalni kívánja. Azzal a tiszte-
letteljes kéréssel fordulunk Szar-
vas város polgármesteréhez,
hogy a képviselõ testületet tájé-
koztassa az alábbiakról.

Minden év tavaszán az óvodák-
ban nyílt napokat tartanak, hogy
a szülõk eldönthessék, hogy me-
lyik intézménybe adják gyerme-
keiket. Többen az óvónõk szak-
mai felkészültségét, az óvodák
felszereltségét és az óvodák helyét
figyelembe véve úgy döntöttünk,
hogy a Szirén Óvodába adjuk
gyermekeinket.

Az elsõ csalódás akkor ért ben-
nünket, mikor a 2001/02 tanév
kezdetén induló kiscsoport óvó-
nõinek személyében, közvetle-
nül a tanév kezdetén változás állt,
be mindazok ellenére, hogy a be-
iratkozáskor nem tájékoztattak
bennünket errõl a változásról, és
a korábbi két óvónõ már túl volt
a családlátogatáson.

Az önkormányzati óvodák ala-
pítványi bálján a Szirén Óvodába
járó gyerekek szüleinek volt a

Nyílt levél
Babák Mihály Polgármester Úrnak

legnagyobb a részvétele, melynek
kapcsán az összegyûjtött pénzbõl
az óvoda udvarán korszerû, fából
készült játszóteret alakítottak ki.
Ugyancsak kérték a szülõk segítsé-
gét, mikor a csoportszobák belsõ
helyiségét alakították ki, valamint
segítséget adtunk a szõnyegek le-
cseréléshez is.

A 2002/03 tanév kezdetén a
szülõk megkérdezése nélkül kis-
óvónõket tettek be gyakorlatra a
Szirén Óvoda középsõ csoportjá-
ba. Ez több gyerek számára jelen-
tõs feszültséget jelentett, hiszen az
állandósult foglalkozásokon
rendszeresen cserélõdött a kis-
óvónõk személye. A beiratkozás-
kor sok szülõ az óvóképzés miatt
nem adta gyermekét a mintaóvo-
dába.

Újabban tudomásunkra jutott,
hogy az Önkormányzat nem akar-
ja tovább bérelni a Szirén Óvoda
épületét, ami az Óvoda megszün-
tetésével jár. Véleményünk sze-
rint az idejáró gyermekekkel so-
kat foglalkoznak a jelenlegi óvó-
nõk és komoly kihatással lenne
valamennyi gyerek életére, ha a
jelenlegi kollektívából kiszakíta-
nák õket és teljesen új csoportba
kellene beilleszkedniük. Ugyan-
csak problémát jelenthet több
szülõnek az, hogy a jelenlegi frek-
ventált helyrõl egy távolabbi intéz-

ménybe kellene hordani a gyer-
mekét. Megítélésünk szerint a Szi-
rén Óvoda felszereltsége megfelel
a követelményeknek, csoportszo-
bánként rendelkeznek mellékhe-
lyiségekkel, mosdókkal, mellyel
nem mindegyik önkormányzati
óvoda rendelkezik.

Ezért tisztelettel kérjük az ön-
kormányzatot, hogy ökonómiai
okokból is mérlegeljen egy esetle-
ges új óvoda kialakítása vagy egy
már meglévõ jól üzemelõ óvoda
átvétele között, melybõl ez utób-
bi jóval kisebb ráfordítással meg-
oldható lenne.

A fentiek figyelembe vételével
a Szirén Óvodába járó gyermekek
szülei azzal a kéréssel fordulnak
Szarvas város Önkormányzatá-
hoz, hogy folytasson tárgyaláso-
kat a Szirén Ruházati Szövetkezet
vezetõségével a bérleti díj mér-
séklésérõl. Amennyiben az erre
irányuló tárgyalások nem vezet-
nének eredményhez a jelenleg
Szirén Óvodába járó gyerekek
szüleinek az a kérése, hogy a je-
lenlegi kiscsoportos gyermekek is
ebben az óvodában fejezhessék
be a nagycsoportot, innen mehes-
senek az iskolapadba és a meglé-
võ, összeszokott csoportok to-
vábbra is együtt maradhassanak a
jelenlegi óvónõkkel.

Szarvas, 2003. január 20.

Két jó hírrel kezdte szokásos
szerdai híradását Babák Mihály
polgármester, mindkettõ a gazda-
sági minisztertõl érkezett, és
�pénzt hozott a konyhára�. A GM
ugyanis támogatja 1 millió forint-
tal a Kossuth u. 43. sz. Petõfi Isko-
la fûtéskorszerûsítését (a teljes be-
ruházás 3 millió 340 ezer forint);
és 525 ezer forinttal a tûzoltó-
parancsnokság gázfûtésre való át-
állását. Elmondta a polgármester,
hogy ezek a korszrûsítések koráb-
ban elmaradtak, s nagyon fonto-
sak. A két jó hír után kis �hókör-
képet� hallottunk, Babák Mihály
örömmel mondta, hogy azt ta-
pasztalta, az emberek túlnyomó
többsége megértõ és segítõkész
volt, a pár napi igen komoly ne-
hézséget nem fogadták fölösleges
indulattal. Továbbra is türelemre,
segítségre kérte a lakosságot, hi-
szen az olvadáskor a tetõrõl lezú-
duló hó és jég, vagy az ereszcsa-
tornák, lapostetõ-összefolyók el-
dugulása okozhat gondot, ami
odafigyeléssel megelõzhetõ. Meg-
elõzhetõ a reggeli visszafagyások
igen kellemetlen következmé-
nye, az elcsúszás is, ha a ház-, és
lakástulajdonosok gondoskod-
nak a járdák jégmentesítésérõl �
amire mindenkit kért a polgár-
mester. Az olvadás után feltehetõ-

A polgármester hírei
en nem kell jelentõs belvízprob-
lémára számítani, hiszen � a vizs-
gálatok szerint � a talaj nem csak
elbírja, szüksége is van a
cspadékra.

Tovább haladva a testületi ülés
elõkészületeirõl szólt Babák Mi-
hály, elmondva, hogy helyszíni
szemlével kezdõdik csütörtökön
a januári ülés, a Gyermekélelme-
zési Intézmény és a Chován Kál-
mán Mûvészeti Alapiskola mûkö-
dését tekintik meg. Az ülésterem-
ben a költségvetés lesz a legfõbb
téma, mint a polgármester el-
mondta, az intézményi mûködte-
tés zavartalansága érdekében 80-
100 milliós mûködési hitelfelvé-
tellel kell kalkulálni, a költségve-
tés az év közi módosításokkal
várhatóan idén is meghaladja
majd a 4 milliárd forintot. Az in-
tézményvezetõket ezzel együtt
szigorú, racionális mûködtetésre
kérik, s várható, hogy lesz felsza-
baduló munkaerõ is, ezekben a
kérdésekben a legkörültekintõb-
ben járnak majd el, de a szüksé-
ges lépéseket nem lehet megke-
rülni. Az intézmények mûködésé-
nek további forrásait keresik, és
az üzemeltetés, mûködtetés eset-
leges változtatásainak lehetõségét
is vizsgálják.

A Szirén Óvodából érkezett

nyílt levélre válaszolva elmondta,
hogy az ingatlan bérleti díja jelen-
tõsen megemelkedett, s ez komo-
lyan elgondolkodtatta az elõké-
szítés során a képviselõket: meg-
éri-e ebben az ingatlanban mû-
ködtetni az óvodát. A polgármes-
ter azt javasolja majd a testület-
nek, hogy vállalják a megnö-
vekedett bérleti díjat, hirdessék
meg a beiratást, de azzal a feltétel-
lel, a most beiratkozók nem biz-
tos, hogy ebben az épületben feje-
zik be az óvodát. Ebben a tanév-
ben nem lesz változás, de keresik
a lehetõségét, hogy saját tulajdo-
nú, közeli ingatlanban mûködjön
óvoda. Itt mondta el a polgármes-
ter, hogy a Vasipari Óvodával
még nagyobb gondok vannak, az
épület mûszaki állapota sem jó,
és a tulajdonos is jelezte: igényt
tart az épületre. A tanévet még
itt is befejezik, de ebbe az óvo-
dába már nem lesz beiratás, az
igazgató minden érintett szülõt
értesít majd a jövõbeni lehetõ-
ségekrõl.

A szemétszállítási ígéretekre �
lásd 2. oldalon � reagálva el-
mondta Babák Mihály, hogy a la-
kossági szemétszállítás kb. 25-30
millió forintba kerül, december-
ben meg kellett alkotni a rendele-
tet, s a 18 képviselõ, a felmerült
aggályok miatt úgy döntött, egy-
elõre nem lehet ingyenes a sze-
métszállítás. Az aggályok között a
béremelés költségvetési finanszí-
rozási hiánya volt, ami miatt a vá-
ros pénzének egy része a béreme-
lésekre kell az év során, de felme-
rült a társadalmi igazságosság, a
burkolt utak hiánya, s az, hogy
pillanatnyilag nem biztosítható
teljes körûen a szemétszállítás. Az
is szóbakerült, hogy az új szemét-
telep üzembehelyezése után vár-
ható a hulladékkezelés, elhelye-
zés költségeinek jelentõs emelke-
dése, s meggondolandó, hogy eze-
ket a plusz terheket kompenzálja
az önkormányzat majdan. Így te-
hát decemberben nem vállalták
fel a képviselõk ezt a bizonytalan-
ságot, 2003-ban nem lesz várható-
an ingyenes a szemétszállítás, de
aköztisztasági, hulladékszállítási
lakossági terhek csökkentésének
megoldásán tovább gondolkod-
nak a képviselõk. Végezetül azt
mondta Babák Mihály, hogy a ha-
marosan elkövetkezõ közmeg-
hallgatáson és minden hónapban
a testületi üléseken is várják a
képviselõk a lakossági észrevéte-
leket, kérdéseket.

Búcsú
Múlt héten szombaton te-
mették

Farkas Lajost,
akit Lajkó néven emleget-
tek a városban. Lajkó 1919.
május 9-én született, példa-
képe volt szarvasi cigánysá-
gának.
Azok közé a dolgos cigány-
emberek közé tartozott,
akik munkájuk után alanyi
jogon jutottak nyugdíjhoz.
Lajkó 30 évet dolgozott
becsülettel ,  egyebek kö-
zött az egykori Szarvasi
Állami Tangazdaságban,
az egykori városi tanács-
nál,  késõbb a KOMÉP Vá-
rosgazdálkodási Kft.-nél.
Személye elõtt tisztelegve
ezúton búcsúzik tõle a

Szarvasi Cigány
Kisebbségi

 Önkormányzat

Azt gondolnánk a hó mindent
elfed, pedig van amit éppen a
felszínre hoz. Például a különle-
ges közlekedési eszközöket.
Múlthéten lovasszán csilingelé-
sét hallhattuk most meg egy ku-
tyaszános �expedíció�-val talál-
koztunk.

A kutyaszán �motorja� a Csoki

Kutyaszán

névre hallgató eb, aki bizonyos
szempontból még tökéletesítés-
re szorul. Talán egy fordulat-
s z á m  s z a b á l y o z ó  h i á n y z i k
b e l õ l e .  G a z d ája elmondta
ugyanis, ha nem fogja õ maga is
a szánkó madzagját, akkor Cso-
ki a kívánatosnál hirtelenebbül
gyorsul.

A tél a maga szépségével próbára is teszi az embereket


